
9  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

Un altre problema afegit en el que ens trobem és que, segons ens van comuni-
car en un principi, el preu de la plaça/ dia que es va establir en un import de 38 
euros, seria revisat anualment i s’aniria incrementant. Però les perspectives que 
se’ns han transmés per part de la Conselleria,  també son negatives i no van a 
augmentar-la. La teoria diu que en este preu s’inclou el transport i la pràctica 
demostra que este import és totalment insuficient, per la qual cosa l’empresa 
esta suportant unes pèrdues considerables mensualment. Per este motiu hem 
sol·licitat també per escrit  que es revise i s’incremente el preu/plaça/dia. 

A més, anem a sol·licitar en companyia dels Ajuntaments dels pobles del voltant 
que tenen veïns usuaris del Centre, una ajuda a altres Entitats d’àmbit provinci-
al, per a poder subvencionar almenys, una part del cost del transport. 

A tot este panorama cal afegir encara un altre problema força greu i que ja hem 
mencionat en altres plenaris. De la subvenció de la que he parlat anteriorment, 
que va ser resolta en juliol d’aquest any, hauríem d’haver cobrat el 60% a la 
data de  la Resolució i el 40% restant en justificar l’últim trimestre, és dir, ara 
només entrarem al mes de gener. L’Ajuntament, en cobrar la subvenció ha de 
transferir-la a Grup BBS. 

I la realitat és que l’Ajuntament no ha cobrat un cèntim del que portem de l’any 
2010, és dir, l’empresa esta finançant el funcionament del centre des del dia 1 
de gener de 2010. I a hores d’ara encara no sabem quan cobrarem. Podem dir 
que la situació és  insostenible.

L’Equip de Govern ha decidit avançar a l’empresa el pagament de tres mesos, 
quantitat que es va transferir en data d’ahir. 

Encara així no se soluciona el greu problema en el que ens trobem i que així ha 
estat transmés per l’empresa Grup BBS en una carta remesa a l’Ajuntament per 
la seva part, i en data d’entrada de 28 de desembre.

L’empresa ens comunica que degut que no s’han complert les condicions es-
tablertes per la Conselleria en el moment d’obertura del Centre de Dia, es dir, 
cobertura de totes les places disponibles, congelació de la tarifa de preu/plaça/
dia, i impagament de la subvenció corresponent al 2010, tot açò implique un 
desequilibri econòmic i financer, que si no es veu restablit amb les gestions 
dutes a terme per este Ajuntament amb la Conselleria i altres Entitas , l’empresa 
es vora obligada a resoldre el contracte i deixar de prestar el servei.
Malgrat tot este panorama, este Ajuntament està fent i farà tot el que estiga en 
la seua mà per poder continuar oferint este recurs als usuaris del nostre poble i 

d’altres pobles de la comarca. Podem dir que la situació és  insostenible.

Però també volem transmetre a tot el poble, i sobretot als treballadors del centre 
i als usuaris, que tant per part de l’equip de govern i de l’empresa estem fent 
i farem tot el possible i lo impossible per resoldre esta situació, i que no ens 
rendirem tant fàcilment, per a la qual cosa també demanarem el recolzament de 
la plantilla del centre i familiars dels usuaris, així com de tot el poble en general 
i sobretot, dels membres de l’oposició.

2/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Ripollés Gascó el qual diu que vol co-
mentar i informar als veïns del poble per tal de desmentir  les afirmacions que el 
Partip Popular ha escrit al pamflet que ha repartit últimament i que, entre altres 
coses, parle de les festes d’Agost.

El Sr. Zaragozà Muñoz demana la paraula.
El Sr. Alcalde li diu que després  hi haurà torn de rèplica.
Els regidors del grup popular s’alcen i abandonen el saló de sessions abans de 
finalitzar la sessió essent les catorze hores i cinquanta cinc minuts.

El Sr. Ripollés diu que  és una actitud patètica la grup Popular i que els veïns i 
veïnes del poble no s’ho mereixen. El Sr. Ripollés comenta què s’han reduït els 
bous de vila per a no perjudicar els bous de plaça en cap reducció de dies, que 
estem en una greu crisi i s’ha reduït per on menys mal feia. Que el meson de la 
tapa, que ha estat un èxit, i d’això el partit popular no diu res.

Que el grup Popular no hauria de dir que la mascletada és una “traca de poca 
monta” quan  s’han reduït despeses perquè amb els focs d’artifici es cremen 
molts diners i ara és temps d’estalviar. Que no pot compendre com el grup Po-
pular pot afirmar que la festa de la Joia s’ha vist reduïda quan la realitat és que 
en aquests 4 anys cada vegada assisteix més gent.

El Sr. Ripollés conclou dient que el grup Popular no hauria de criticar les festes 
d’Agost amb mentides, i més quan en aquestes participen tanta gent i tants 
voluntaris.

3/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Viol Zaragozà  el qual diu que el pamflet 
que el partir Popular va deixar a les busties com sempre culpa de tot al JNP, 
inclús de l’atur, quan és la Generalitat la que té transferides les competències en 
aquesta qüestió i és la Generalitat la que ha de solucionar aquest greu proble-
ma. També comenta que els cinc membres de l’equip de govern han fet tot el 
que han pogut per a traure en davant el polígon perquè es puguen crear llocs de 
treball, però un polígon sense abocador de RTP. Que l’equip de govern vol que 


